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ВИРОБНИЦТВО

РЕЗУЛЬТАТИВНІСТЬ РОБОТИ КОМБІНАТУ

Інформацію надано економічним відділом комбінату

ПОГОНАЖНІ РОБОТИ, пог. м

ГІРНИЧОПІДГОТОВЧІ

• ш.«Тернівська»...................30/30

• ш.«Козацька»............................0/0

• ш.«Покровська».................30/30

• ш.«Криворізька»................30/30

• ШБУ (орт-заїзди)..............20/20

• РАЗОМ.......................110/110

НАРІЗНІ 

• ш.«Тернівська»............350/350

• ш.«Козацька»..............350/350

• ш.«Покровська»..........450/215

• ш.«Криворізька».........450/450

• РАЗОМ...............1 600/1 365

ЕКСПЛУАТАЦІЙНІ

• ш.«Тернівська».......5 000/5 000

• ш.«Козацька»..........4 000/4 000

• ш.«Покровська».....5 500/5 500

• ш.«Криворізька»....9 000/4 000

• РАЗОМ.............23 500/18 500

РОЗВІДУВАЛЬНО-ДРЕНАЖНІ 

• ш.«Тернівська»................400/400

• ш.«Козацька»..................300/300

• ш.«Покровська»..............350/350

• ш.«Криворізька».............250/350

• РАЗОМ...................1 300/1 400

БУРІННЯ СВЕРДЛОВИН, м

ШТАНГОВІ ШПУРИ, м

• ш.«Тернівська»................500/500

• ш.«Козацька»..................770/770

• ш.«Покровська»....................500/0

• ш.«Криворізька».............800/800

• РАЗОМ..................2 570/2 070

КЕРНОВЕ БУРІННЯ, м

• ш.«Тернівська»................120/130

• ш.«Козацька»...................150/150

• ш.«Покровська»..............100/100

• ш.«Криворізька».........................0/0

• РАЗОМ..........................370/380

ОБСЯГИ ВИЇМКИ ГІРНИЧОЇ МАСИ ШБУ, куб. м

ГІРНИЧО-КАПІТАЛЬНІ РОБОТИ

• ш.«Тернівська»..................169/169

• ш.«Козацька».....................100/100

• ш.«Покровська».................313/313

• ш.«Криворізька»............................0/0

• РАЗОМ............................582/582

ГІРНИЧОПІДГОТОВЧІ РОБОТИ

• ш.«Тернівська»...................182/182

• ш.«Козацька».....................321/321

• ш.«Покровська».................306/306

• ш.«Криворізька»................230/230

• РАЗОМ......................1 039/1 039

351/351

421/421

619/619

230/230

1 621/1 621

ВИДОБУТОК 
ТОВАРНОЇ 

РУДИ, 
тис. т

• ш.«Тернівська».........50/50

• ш.«Козацька»...........55/55,4

• ш.«Покровська»......10/9,6

• ш.«Криворізька»......85/85

ЗА ТРАВЕНЬ 2023 РОКУ (ПЛАН/ФАКТ)

• ВСЬОГО ПО КОМБІНАТУ  200/200
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ОХОРОНА ПРАЦІ

ПІДСУМКИ МІСЬКОГО ТУРНІРУ
Будь-який вид спорту – чи командний,  чи індивідуальний, зміцнює стосунки, сприяє дружбі між 

спортсментами та покращує наші соціальні навички. Окрім формування фізичної форми, спорт та-
кож культивує психічну стійкість, зухвалий дух, концентрацію, мистецтво бачити теперішній момент і  
здатність виходити за межі зони комфорту. Всі ці навички більш-менш корисні в житті кожного з нас.

Працівники Криворізького залізорудного комбі-
нату із задоволенням беруть участь у різнома-

нітних спортивних змаганнях, демонструючи свою 
силу, спритність, швидкість та витривалість. Цей рік 
не став винятком. Протягом 8-30 квітня у Кривому 
Розі проходив міський турнір з різних видів спор-
ту серед промислових підприємств, у якому взяли 
участь трудівники та ветерани праці АТ «Кривбас-
залізрудком» з різних структурних підрозділів. Ор-
ганізаторами змагань виступили Міська організація 
профспілки металургів та гірників України і Міська 
рада ФСТ «Україна».

Працівники підприємств демонстрували свої вміння у 
п'яти видах спорту: шахах, шашках, настільному тенісі, 
дартсі та волейболі. Оцінювала їхні здібності та слідку-
вала за чеснотою гри Тетяна Кириченко, голова Міської 
ради ФСТ «Україна». Також серед журі був незмінний 
суддя, колишній тренер СК «Гірник» нашого підприємства, ветеран спорту Костянтин Попучієв. Протягом вихід-
них днів серед учасників спартакіади тривали запеклі бої за першість. У спортивних залах відчувалися справжні 

емоції, запал енергії та воля до перемоги. Від нашого комбінату 
взяли участь 16 працівників.

За підсумками змагань наші трудівники гідно захищали честь 
нашого підприємства з-поміж інших. У турнірі з шахів комбінатівці 
здобули ІІІ місце, а у настільному тенісі та змаганнях з шашок ви-
бороли ІІ місця. Вітаємо зі здобутими перемогами!

Усіх учасників – працівників та ветеранів праці нашого підпри-
ємства було відзначено Подяками за активну участь у міських 
турнірах з видів спорту серед промислових підприємств гірни-
чо-металургійного профілю та преміями від профкому ПО ПМГУ 
комбінату. На фото – Юрій Севостьянов, Володимир Понома-
ренко, Руслан Чичурін, Костянтин Попучієв, Олександр Косман, 
Наталія Коросташова, Дмитро Докукін, Максим Мутило, Василь 
Поривай, Степан Ілащук, Олег Матус.

Діна Долгова, фото автора
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МІСЬКІ ЗАХОДИ

З НАГОДИ ПРОФЕСІЙНОГО СВЯТА

Відзнаки до дня міста

Сторінку підготувала Діна Долгова, фото автора

Хімія – одна з найважливіших наук сучасного світу. Завдяки досягненням у цій галузі розвиваєть-
ся медицина, промисловість, електротехніка та інші сфери життя. На Криворізькому залізорудному 
комбінаті також працюють спеціалісти, чия робота безпосередньо пов'язана з хімічною галуззю. Це 
цікава і водночас відповідальна справа, тут треба бути уважним, терплячим, посидючим і мати гарну 
пам'ять. Саме такими якостями володіють наші колеги-хіміки.

ЯСКРАВИХ ВІДКРИТТІВ!

З нагоди Дня хіміка, який цьогоріч відзначається 28 травня, була нагороджена Грамо-
тою Саксаганської районної у місті ради за високу професійну майстерність, якіс-

не виконання службових обов'язків та сумлінну працю начальниця комплексної хіміч-
ної лабораторії гірничої інспекції з технічного контролю якості руд Наталія Чеснокова.  
Говорить, що у юному віці почала захоплюватися хімією як наукою:

Будучи ученицею, я цікавилася хімічними дослідами, адже в моїй школі любов до 
цієї науки мені прищепила вчителька хімії. Вона вміла заохотити дітей до навчан-

ня, цікаво проводячи на уроках різні експерименти. Також на мій вибір професії вплинули 
друзі батьків, які були хіміками в лабораторії геологічної експедиції. Після закінчення хіміч-
ного факультету університету імені Тараса Шевченка працювала вчителем хімії в школі,  

потім – в екологічному центрі Криворізької геологорозвіду-
вальної експедиції, згодом – хіміком Комплексної геологічної 
експедиції «Кривбасгеологія». Пов'язала своє життя з Кри-
ворізьким залізорудним комбінатом у 2013 році. Спочатку 
працювала лаборантом хімічного аналізу, потім – завідува-
чем лабораторії (хімічної). Наразі є начальником комплексної  
хімічної лабораторії. Роботою своєю задоволена!

Ми вітаємо Наталію Чеснокову та усіх хіміків Криворізько-
го залізорудного комбінату з професійним святом. Бажаємо 
вам успіхів у роботі, кар'єрного зростання, нових досягнень 
та яскравих відкриттів!

27 травня криворіжці відзначали 248-му річницю з дня заснування 
нашого міста, у якому функціонує чимало шахт, кар'єрів, заводів, мета-
лургійних комбінатів, завдяки яким Кривбас став великим промисло-
вим регіоном України. З нагоди Дня міста було відзначено криворізь-
ких трудівників, які своєю працею розбудовують наш промисловий 
регіон, тримають трудовий та волонтерський фронти та роблять усе 
можливе для підтримки Збройних сил України, які захищають нас від 
російського агресора.

Напередодні свята у виконкомі Покровської районної у місті ради зібралися депутати, підприємці, освітяни, 
фінансисти, працівники різних підприємств. Розпочався захід із вшанування пам'яті загиблих воїнів та мир-

них мешканців внаслідок збройної агресії рф проти України. Потім до присутніх звернувся голова Покровської  
райради Андрій Соколовський:

Сьогодні криворіжці гідно захищають свободу і незалежність України на фронті, допомагають пересе-
ленцям та активно займаються волонтерською діяльністю, наполегливо працюють, тримаючи наш еко-

номічний фронт і наближаючи Перемогу. Найактивніших з них відзначимо з нагоди Дня міста.
Цього дня було нагороджено представників різних галузей Криворіжжя – дошкільних, навчальних та позаш-

кільних навчальних закладів, промислових підприємств, ветеранської організації, поліції, медичних установ 
тощо. За бездоганну працю, активну громадську позицію, вагомий особистий внесок у соціальний та економіч-
ний розвиток району та міста Грамотою виконкому було відзначено працівника Криворізького залізорудного 
комбінату – бригадира, гірника очисного забою дільниці №1 шахти «Покровська» Віталія Калюту.

Розпочинав свою трудову діяльність у 2005 році учнем прохідника дільниці №36, а згодом став займати 
посаду гірника підземного комплексної дільниці №19 (нарізних та очисних робіт). Трохи згодом працював 

гірником очисного забою. З часом набирався досвіду і опановував тонкощі улюбленої справи, тож мене було 
обрано бригадиром ГРОЗів. Працював на різних дільницях шахти. Два роки тому відбулося злиття дільниць 
на шахті і я став бригадиром 1-ої дільниці (очисних робіт). Наш гірницький колектив – серйозний, сильний, 
професійний з багаторічним досвідом роботи. 16 трудівників – наразі відстоюють суверенітет і незалежність 
України, даючи нам можливість працювати і виховувати дітей. Прикладом для молоді є наші ветерани пра-
ці, які передають молодим робітникам свої знання, навички і уміння. Наш начальник дільниці Андрій Арга-
тюк вміло організовує виробничий процес та прислухається до трудового колективу. Свою роботу люблю і не  
уявляю, ким би я став, якби не обрав гірництво справою свого життя! – ділиться Віталій Вікторович.

Вітаємо Віталія Калюту зі здобутою нагородою!
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З НАГОДИ ПРОФЕСІЙНОГО СВЯТА

ЗБЕРЕЖЕМО ПРИРОДУ РАЗОМ

5 червня – 
День еколога

5 червня ми відзначаємо Всесвітній день охорони навколишнього середовища – День еколога. 
На Криворізькому залізорудному комбінаті працює кваліфікований та цілеспрямований колектив  
відділу екології та природоохоронних робіт на чолі з Ігорем Покотієм. Фахівці відділу займають-
ся реалізацією заходів щодо зниження навантаження на навколишнє середовище, попередження 
шкідливого впливу від виробничої діяльності, активно співпрацюють у цьому напрямку зі структур-
ними підрозділами підприємства.

З нагоди професійного свята найкращих фахівців відділу було відзначено грамота-
ми виконкомів районних у місті рад. Напередодні урочистостей ми поспілкували-

ся з головою Покровської райради Андрієм Соколовським і поцікавилися чинною 
екологічною програмою у нашому місті:

У Кривому Розі ефективно реалізується Міська екологічна програма щодо вирі-
шення екологічних проблем та поліпшення стану навколишнього природного се-

редовища на 2016-2025 роки, яка затверджена рішенням Криворізької міської ради. 
Виконком Покровської районної в місті ради щиро вдячний голові правління АТ «Криво-
різький залізорудний комбінат» Сергію Новаку та колективу комбінату за співпрацю та 
підтримку району. Ми знаємо, що в умовах воєнного стану ваше підприємство дбає про 
довкілля та продовжує реалізацію природоохоронних заходів, затверджених Міською 
екологічною програмою. Нам приємно, що залізорудний комбінат разом із небайдужими 

містянами долучається та бере активну участь у благоустрої Покровського району. Переконаний, що високий про-
фесіоналізм та сумлінна праця фахівців-екологів АТ «Кривбасзалізрудком» – Олени Куцевол та Наталі Уварової 
заслуговують на відзначення Грамотами виконкому Покровської районної у місті ради. Бажаємо всьому колективу 
прозорого повітря, чистої води та мирного неба. Завдяки вашій роботі наше місто стає кращим.

Провідна фахівчиня Олена Куцевол з теплотою в серці розповіла про свою роботу:
У 2009 році після закінчення Криворізького національного університету працевлаштувалася на наше під-
приємство. Починала свою трудову діяльність з учениці лампівника шахти «Покровська». Трохи згодом 

проходила стажування у відділі екології і природоохоронних робіт, де зали-
шилася і донині. Наразі обіймаю посаду провідної фахівчині. Чому обрала 
цю професію? Ще зі шкільних років уявляла собі цей фах досить цікавим і 
романтичним. Завдяки викладачам у мене сформувалось глибоке усвідом-
лення, що екологи – це ті люди, які розуміють, що ресурси природи далеко 
не нескінченні. Сьогодні, коли на території України йде війна, питання захисту 
навколишнього середовища набуває іншого, більш непередбаченого відтін-
ку, а екологічні загрози стають більш глобальними. Саме зараз, як ніколи 
важливо не забувати, що Ми прийшли на цю землю, щоб жити, працювати, 
розвиватися, творити, що кожен із нас і всі ми разом узяті – невід'ємна части-
на природи!

З вибором спеціальності «Екологія» Наталя Уварова визначилася не одра-
зу, проте під час навчальних років зрозуміла, що вибір зроблено правильно. 
Після закінчення Криворізького національного університету почала будувати 
кар'єру за обраною професією, що стала справою життя. У 2011 році дівчи-
на пов'язала своє життя з Криворізьким залізорудним комбінатом. Спочатку 
працювала інженеркою відділу екології та природоохоронних робіт, а набравшись досвіду, стала фахівчинею. 
Зараз вона упевнено стверджує, що екологія – актуальна, потрібна і важлива справа:
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Діна Долгова, фото автора

Аби зберегти навколишнє середовище, треба знати, що природа 
вичерпна. Українці мають це розуміти. Одними зусиллями екологіч-

них організацій і установ ми не в змозі зберегти навколишнє середовище. 
Кожна людина повинна починати з себе: дбати про природу і намагатися 
її зберегти. Тільки таким чином ми досягнемо гармонійного співіснування 
людини і природи.

З нагоди професійного свята нагородження наших працівників також 
відбулося в апараті управління Криворізького залізорудного комбінату за 
участю представників Тернівської районної у місті ради. На початку заходу 
заступник технічного директора Ігор Покотій відзначив професіоналізм фа-
хівчині відділу екології та природоохоронних робіт Віри Горб, яку було пред-
ставлено до нагороди, подякував їй за самовіддану працю на підприємстві, 

відзначив її здатність швидко і якісно розв'язувати будь-яке виробниче 
завдання. Заступниця голови Тернівської районної у місті ради Ірина 
Брилькова від імені очільника райвиконкому зауважила, що День охо-
рони навколишнього середовища був заснований для привертання ува-
ги світової громадськості до проблем довкілля й підкреслення гострої 
потреби у зміні відношення людини до природних ресурсів:

Ми вдячні усім працівникам природоохоронної галузі за наполег-
ливість і послідовність у розв'язанні та попередженні екологіч-

них проблем міста. Переконані, що ваш професіоналізм та сумлінна 
праця, моральна відповідальність перед суспільством і співвітчизни-
ками сприятимуть раціональному природокористуванню, ефективній 
реалізації екологічної політики та сталому розвитку України.

Після привітального слова Ірина Брилькова вручила Вірі Горб Грамоту Тернівської райради за сумлінну пра-
цю, високий професіоналізм, особистий внесок у справу охорони навколишнього середовища, зазначивши, що 
її праця – шляхетна і відповідальна.

Спілкуючись з кореспондентами «Шахтаря Кривбасу», Віра Петрівна також роз-
повіла, як пов'язала своє життя з охороною довкілля:

Почала свою трудову діяльність ще у 1983 році на нашому підприємстві (на той 
час – ВО «Кривбасруда») з посади електромонтера сигналізації, централізації, 

блокування і зв'язку управління залізничного транспорту. Через три роки працюва-
ла інженеркою конструкторського бюро цього ж структурного підрозділу. У зв'язку 
з прийняттям в Україні цілої низки законодавчих та нормативно-правових актів, з 
1995 року на комбінаті почала набирати обертів робота щодо охорони навколишнього 
природного середовища. Тому паралельно з основною роботою я займалась питан-
ням екології. У 2002 році була введена посада інженера з охорони навколишнього 
природного середовища управління залізничного транспорту, яку я зайняла. А з 2008 
року вже була переведена фахівчинею відділу екології та природних ресурсів комбі-
нату. Мій напрямок роботи – поводження з відходами та охорона земельних ресурсів. 
Робота еколога на підприємстві багатогранна, дуже відповідальна і є досить цікавою, 
оскільки вимагає вміння знайти ту грань, де б зійшлися вимоги законодавства та інтереси підприємства. Щоб 
йти в ногу із сучасними реаліями, треба тримати руку на пульсі законодавчих змін. Еколог на підприємстві має 
не тільки фіксувати правопорушення природоохоронного законодавства, а й розробляти заходи щодо їх усунен-
ня. Перш за все необхідно так налагодити систему екологічного управління, щоб таких правопорушень не існу-
вало. Робота в цьому напрямку полягає в тому, щоб вчасно донести до керівників різних рівнів у структурних 
підрозділах основні вимоги природоохоронного законодавства, зміни до них, шляхи їх виконання та наслідки 
порушення вимог законодавства, адже сьогоднішнє ставлення до навколишнього середовища матиме наслід-

ки в найближчому майбутньому. З власно-
го досвіду можу сказати, що не завжди в 
16-17 років людина розуміє, ким насправді 
хоче стати. Часто вибір професії – це ба-
жання батьків. Однак час все розставляє 
на свої місця і ти неодмінно опиняєшся 
там, де від тебе буде користь. Не ти обира-
єш професію – професія обирає тебе.

Адміністрація комбінату вітає колег з 
професійним святом та здобутими відзна-
ками у професійній сфері та дякує усім 
екологам Криворізького залізорудного 
комбінату за їх опікування станом навко-
лишнього середовища та охороною довкіл- 
ля. Бажає їм мирного неба, міцного здо-
ров'я, безмежного щастя та невичерпної 
енергії! 

Разом працюємо на Перемогу!
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ГАРАНТ НАШОГО ЗДОРОВ'Я
Медичне страхування – невіддільна частина нашого сучасного життя, бо ми живемо далеко не в 

ідеальному екологічному середовищі. Звісно, всі ми мріємо, щоб нас ніколи не підводило здоров'я, 
проте життя непередбачуване і може нести з собою неприємні сюрпризи. Аби бути впевненому у 
завтрашньому дні, треба вести активний образ життя, правильно харчуватися, приймати вітаміни і 
мати страховий поліс.

Криворізький залізорудний комбінат вже не один рік тісно співпрацює зі Страховою компанією «Країна». 
Деякі факти щодо надання послуг СК «Країна» за 2023 рік:

3 008 звернень надійшло до страхової компанії від працівників нашого комбінату з 1 лютого до 1 червня по-
точного року;
 1 млн 298 тис. 221 грн 01 коп. – сума, на яку нашими працівниками були отримані медичні послуги (до яких 
входить: медикаментозне забезпечення, діагностичне обстеження, придбання витратних матеріалів, необхід-
них для лікування і проведення оперативного втручання, або компенсація (можливо частково) витрачених влас-
них коштів;
 356 тис. 854 грн 62 коп. – сума коштів корпоративного ліміту, які за три місяці було направлено на лікування 
виробничих травм, онкозахворювань, гепатиту С та ендопротезування.

З метою отримання найбільш якісної та вчасної підтримки від страхової компанії необхідно суворо дотриму-
ватись нижчевикладеного алгоритму дій.
1. Найперше, що треба зробити, коли ви захворіли – протягом одного календарного дня зателефонувати до 
асистансу страхової компанії «Країна» за номером 890 і вибрати цифру 1 – «медичні питання», а після цього 
цифру 2 – «асистанс Кривий Ріг». 
2. Повідомити оператору номер своєї картки застрахованої особи, а також всю необхідну додаткову інформацію. 
3. Потім треба завітати на консультацію до лікаря, який поставить діагноз, призначить лікування і необхідні 
медикаменти. З рецептом на медикаменти та діагнозом від лікаря можна звернутися до договірної аптеки, 
провізор якої зателефонує до страхової компанії та узгодить видачу медикаментів.

Трудівників нашого підприємства також цікавить питання: Якщо я не маю лікарняного, проте мені потрібно 
лікування, чи можу я розраховувати на оплату медикаментів від страхової компанії? В окремих випадках за 
погодженням Сторін у окремих категорій працівників Страхувальника, можливо визначення страхового випадку 
без «Листа тимчасової непрацездатності».

Якщо в договірній аптеці не було потрібних ліків і ви їх придбали в іншій установі, то можете отримати ком-
пенсацію за витрачені кошти. Для цього ви обов'язково повинні оповістити про настання страхового випадку 
асистансу страхової компанії протягом одного календарного дня (якщо травма – протягом 5 годин). А після ку-
півлі ліків – зібрати пакет документів – копію паспорта, ідентифікаційного коду, виписки (амбулаторної чи 
стаціонарної), оригінали чеків, IBAN-рахунок (з 27 цифр) та передати його разом із заявою на компенсацію 
спеціалісту страхової компанії (будівля ЦІС, другий поверх, прийом наших працівників з 8:00 до 12:00 години, 
щоп'ятниці). Розгляд цієї заяви триватиме приблизно місяць, а потім компанія поверне кошти на банківську 
картку застрахованого.

Для видачі медикаментів за рахунок страхової компанії діє перелік виключень, тобто тих ліків, які страховка 
не буде оплачувати. Давайте розберемося, які саме медикаменти не входять до списку:

• ліки, що не входять до протоколу лікування даного захворювання (наприклад, якщо вам сімейний лікар по-
ставив діагноз «Ларингіт», але при цьому виписує краплі від нежитю, їх страховка не зарахує);

• препарати, які належать до категорії біологічно активних добавок;
• медикаменти, що входять до схеми лікування, проте не мають прямої патогенної дії;
• стимулятори загальної дії;
• препарати метаболічної дії;
• полівітаміни та вітамінно-мінеральні комплекси;
• гепатопротектори, хондропротектори (тобто препарати, що містять у своєму складі хондроітин, глюкозамін 

або гіалуронову кислоту);
• імуномодулятори, ангіопротектори;
• дезінфекційні засоби, предмети гігієни, шампуні та крем-пасти;
• харчові суміші;
• інвалідні візочки тощо.
До послуг страхової компанії, окрім медикаментозного забезпечення хворого, також входить обстеження за 

страховими діагнозами, хірургічні втручання, стоматологічні послуги (750 грн на гострий біль), харчування під 
час стаціонарного лікування.

Бували випадки, коли наші працівники отримували від страхової компанії компенсацію витрат, пов'язаних з 
лікуванням, в обсязі від 10 до 125 тис. грн. Погодьтеся, не кожен в змозі одразу знайти такі суми вільних коштів, 
особливо за потреби невідкладного лікування або оперативного втручання. 

Наведемо декілька останніх випадків, коли наявність медичної страховки допомагала рятувати здоров'я на-
ших працівників:

Нещодавно послугами страхової компанії скористався складач поїздів ЗЦ №1 управління залізничного  
транспорту Віталій Жабюк. Він самостійно оплатив проведення оперативного втручання в лікарні, а потім отри-
мав компенсацію від страхової компанії у розмірі 64 тис. грн, попередньо надавши спеціалісту СК «Країна» 
документ із діагнозом, рецепт на ліки та чеки з аптек. Говорить, що частину медикаментів покрила страхов-
ка, а частина ліків була зі списку виключень, тож їх він купував за власні кошти.

Прохідник дільниці №9 шахти «Козацька» Віталій Кольчурін після травми потребував операції, яка недеше-
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во коштувала. Потрібно було придбати матеріали для проведення оперативного втручання, доопераційні та 
післяопераційні медикаменти. За словами шахтаря загалом страхова компанія оплатила – 47 тис. 850 грн.

Задоволений роботою страхової компанії електрослюсар (слюсар) черговий та з ремонту устаткування ад-
міністративного відділу комбінату Ігор Білопольський. При погіршенні здоров'я та настанні страхового випадку 
наш працівник самостійно оплатив лікування (операцію), а потім подав документи на компенсацію. У підсумку – 
протягом одного місяця після написання заяви отримав стовідсоткову компенсацію витрачених коштів на до-
операційні, післяопераційні ліки та ендопротезування. Говорить, що труднощів із подачею заяви та отриманням 
компенсації не було, тож рекомендує нашим колегам користуватися послугами СК «Країна».

З 22 до 26 травня у Дніпропетровській області проходив обласний тиждень професійної осві-
ти, програма якого передбачала чимало пресконференцій, марафонів, вебінарів та інших заходів у 
форматах онлайн та офлайн. Оскільки у Кривому Розі діє декілька закладів професійно-технічної 
освіти, які випускають кваліфікованих робітників для промислових підприємств, міські представни-
ки місцевої влади, освіти, підприємств, профспілки металургів та гірників України активно долучи-
лися до проведення тижня професійної освіти. 

Як бачимо, наявність медичного страхування значно полегшує життя та економить наші кошти і до 
того ж є гарантом отримання медичної допомоги. Якщо є складнощі в оформленні страхового випадку, 

звертайтеся до асистансу страхової компанії «Країна» за номерами: 890, 0 800 500 467. 
Будьте здорові!

ЦЕНТРИ КАР'ЄРИ – 
ДОСТУПНА ДОПОМОГА У ВИБОРІ ПРОФЕСІЇ

Зокрема, 23 травня з метою популяризації робітничих професій на базі Криворізького професійно-
го транспортно-металургійного ліцею (КПТМЛ) відбулося відкриття Центру кар'єри «Будуємо майбут-

нє разом». У ньому взяли участь менеджер Філії «Пасажирська компанія» АТ «Українська залізниця» Віта-
лій Крединцер, начальник Криворізької дирекції залізничних перевезень, голова фахової галузевої ради 
із залізничних професій Юрій Страшко, методист навчально-методичного центру професійно-технічної 
освіти (НМЦ ПТО) у Дніпропетровській області Світлана Головченко, методист НМЦ ПТО у Дніпропет- 
ровській області, керівник проєкту «Соціальне партнерство в дії» Віталій Сапіга, начальник відділу вищої та 
професійно-технічної освіти департаменту освіти і науки виконкому Криворізької міської ради Тетяна Семенюк, 
директор Криворізької філії Дніпропетровського обласного центру зайнятості Лариса Шевченко, заступник го-
лови Криворізького міськкому профспілки металургів та гірників України Артур Бєлошавін, а також освітяни, 
роботодавці, представники ЗМІ тощо. Від нашого підприємства був присутній начальник бюро розвитку персо-
налу відділу кадрів Єгор Фурсов.

На вході до навчального закладу гостей зустрічали здобувачі освіти у формі залізничників та провідниць. У холі 
поряд знаходилися макети локомотивів та моделі гірничих машин, оригінали яких використовуються на криворізь-
ких підприємствах. Також присутні на власні очі могли побачити, як учні ліцею за допомогою спеціальної програми 

на комп'ютері керували локомотивом, доставляючи людей і вантажі на різні 
залізничні станції.

Урочиста частина відкриття Центру кар'єри в КПТМЛ розпочалася з роз-
різання стрічки директором закладу Володимиром Пентеговим. Присутні 
оглянули новообладнане приміщення, в якому у майбутньому спеціаліст 
буде консультувати учнів щодо вибору професії, стажування, працев-
лаштування та кар'єрного зростання. Для випускників ліцею центр стане 
помічником у побудові успішної кар'єри, а для роботодавців – надійним 
партнером у формуванні якісного кадрового резерву.

Згодом розпочався круглий стіл за темою «Пріоритетна взаємодія  
системи професійної (професійно-технічної) освіти із соціальними парт-

ПРОФТЕХОСВІТА
За даними представників СК «Країна»
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нерами в рамках функціонування Центру кар'єри та підприєм- 
ництва (регіональний компонент) в умовах воєнного та повоєн-
ного стану в країні». До нього, окрім присутніх, долучилися пред-

ставники НМЦ ПТО, ЗСЗО, ЗВО, ЗП(ПТ)О інших регіонів України 
за галузевим напрямком.

Методист НМЦ ПТО у Дніпропетровській області Світлана Голов-
ченко зупинилася на функціональному змісті Центру професійної 
кар'єри на базі ЗП(ПТ)О. За її словами, профорієнтація та профо-
рієнтаційне консультування повинні відбуватися систематично із за-
лученням великої кількості фахівців-спеціалістів, щоб вибрати найе-
фективнішу систему, яка б допомогла закладам освіти розширити 
свої можливості.

У нас відкрився 26-й центр кар'єри із запланованих 53-х закла-
дів професійно-технічної освіти Дніпропетровської області. Саме у Кривому Розі – 9 таких центрів. Основ-

ні їхні завдання – надавати професійну консультацію молоді та населенню різної категорії (за віком, статусом, 
ВПО, звільненим з лав ЗСУ) щодо працевлаштування, кар'єрного росту та розвитку підприємницької діяльності 
власної справи. До центрів повинні залучатися практичні психологи, соціальні педагоги, бізнес-консультанти, 
юрист-консультанти, успішні підприємці, які закінчили цей навчальний заклад, амбасадори з-поміж здобувачів 
освіти, – зауважила Світлана Василівна.

Начальник відділу вищої та професійно-технічної освіти департаменту освіти і науки виконкому Криворізької 
міської ради Тетяна Семенюк зазначила, що у нашому місті є унікальна система співпраці закладів професій-
но-технічної, фахової передвищої, вищої освіти міста не тільки з роботодавцями та виконавчими органами 
влади, а й з центром зайнятості. Зараз у нас відбувається реформа середньої освіти, яка майже завершується 
у Кривому Розі. Наразі діє 146 закладів середньої освіти, з них 26 – академічних ліцеїв.

Також вона зазначила, що другий рік поспіль у Палаці культури металургів проходить «Ярмарок професій». 
Це унікальна можливість ознайомитися одразу з усіма закладами освіти міста в одному місці. Там працювали 
три зали – із закладами вищої, фахової передвищої та професійно-технічної освіти. Також під час «Ярмарку 
професій» була представлена нова платформа 4.0 Hub, яку розробили студенти Державного університету еко-
номіки і технологій. Там представлені всі заклади міста та спеціальності, за якими вони навчають.

У своїй промові методист навчально-методичного центру професійно-технічної освіти у Дніпропетровській 
області Віталій Сапіга зупинився на співпраці між НМЦ ПТО у Дніпропетровської області та міськими промисло-
вими підприємствами. Цьому передувала велика робота соціального діалогу між навчальними закладами і ро-
ботодавцями. Цікавий досвід напрацьовано саме на Криворізькому професійному транспортно-металургійному 
ліцеї. Тут плідно працює фахова галузева рада із залізничних професій. На договірних засадах Криворізька ди-
рекція залізничних перевезень віддали ліцею навчально-матеріальну базу для підготовки фахівців залізничних 
професій. У навчальному закладі запроваджена дуальна форма навчання, яка дозволяє майбутнім робітникам 
під кураторством наставників опановувати практичні навички прямо на робочих місцях.
Також Віталій Сапіга зупинився на відкритті центру кар'єри:

Центри кар'єри – це зв'язок навчальних закладів із роботодавцями. У цьому ліцеї прослідковується вико-
нання регіонального державного замовлення, впровадження дуальної форми навчання, ступенева освіта 

кар'єрного зростання (професійно-технічна, фахова передвища, вища). Велика кількість випускників закладу 
працює в управлінні залізничного транспорту АТ «Кривбасзалізрудком».

Представник Криворізького залізорудного комбінату Єгор Фурсов зазначив, що наше підприємство активно 
підтримує зв'язок з навчальними закладами, Міським центром зайнятості, міською владою та навчально-мето-
дичним центром професійно-технічної освіти вже багато років. Ми співпрацюємо з 13-ма навчальними заклада-
ми одночасно. Також мова йшла і про сьогоденну проблему з кадрами.

Наразі в Збройних силах України знаходиться понад 980 працівників комбінату, які щодня виборюють 
незалежність і суверенітет України. Тому виникла проблема з кількістю персоналу чоловічих профе-

сій і гостро постало питання у заповненні вакантних робітничих посад. Цьогорічних випускників КПТМЛ ми 
з радістю готові працевлаштувати на підприємство безпосередньо за фахом до управління залізничного  
транспорту (за професіями – «слюсар з ремонту рухомого складу», «складач поїздів», «помічник машиніста 
тепловоза», «електрослюсар (слюсар) черговий та з ремонту устаткування» тощо).

Щодо профорієнтаційних заходів хочу зауважити, що 
на Криворізькому залізорудному комбінаті створено по-
тужний учбово-курсовий центр, де ми навчаємо наших 
майбутніх та теперішніх працівників та за необхідності 
проводимо різні заходи, зокрема екскурсії для україн-
ських та міжнародних гостей тощо. На підземному по-
лігоні, що розташований в учбово-курсовому центрі, 
можна побачити діючу гірничу техніку, яка експлуату-
ється працівниками в шахтах. Відкриття центрів кар'єри 
та інших профорієнтаційних заходів для молоді є необ-
хідним і важливим. Ми завжди готові співпрацювати, – 
завершив Єгор Сергійович.

Також протягом зустрічі учасники круглого столу обговорювали життєві історії успіху спеціалістів, прийоми заохо-
чення випускників до роботи та кар'єрного зростання, напрацьовували навчальні матеріали, консультувалися щодо 
самовизначення учнів у професії, їхньої побудови кар'єри та власної справи тощо.

Діна Долгова, фото автора
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З НАГОДИ ПРОФЕСІЙНОГО СВЯТА

6 червня в Україні відзначали День журналіста. У про-
цесі роботи журналісти бувають в найрізноманітніших 
місцях і висвітлюють свіжі й цікаві новини. Не дарма їх 
в народі називають четвертою владою, адже вони доно-
сять до читачів важливу й потрібну інформацію. Сьогодні, 
коли московські орки знищують українські міста та села, 
вбивають українських дітей, ми по іншому сприймає-
мо роботу журналістів. Наші медійники подекуди ціною 
власного життя розповідають нам правду про війну, про 
подвиги наших захисників та життя всіх мешканців краї-
ни у стані війни. Пам'ятаємо та шануємо своїх Героїв.

З нагоди професійного свята приймали щирі вітання від профспілки ПО ПМГУ Криворізького залізорудного 
комбінату працівники служби інформації (редакція газети «Шахтар Кривбасу»). Під час наради заступник 

голови профкому ПО ПМГУ Володимир Твердохліб подякував мас-медійникам за оперативність у роботі і 
висвітлення профспілкових і адміністративних новин на підприємстві загалом і структурних підрозділах зокре-
ма. Того дня за сумлінну бездоганну працю, активну участь у суспільному житті трудового колективу, плідну 
співпрацю з профспілковою організацією комбінату були відзначені Почесними грамотами та преміями фото-
кореспондентка Діна Долгова та редакторка технічна Наталя Плужник.

Також з нагоди Дня журналіста у міській виставковій залі, що на площі Визволення, відбулося відкриття виставки 
фоторобіт під назвою «Світ очима криворізьких журналістів». Там було представлено близько 40 знімків, на яких 
можна було побачити архітектуру, портрети людей, природу Криворіжжя тощо. До участі долучилися фотографи 
Станіслав Лебединський, Андрій Онищенко, Інга Токар, а також представники нашого підприємства – Наталя 
Плужник та Діна Долгова. Медійники нашого комбінату презентували свої роботи з різної тематики – виробничі 
будні на АТ «Кривбасзалізрудком», пейзажі з висоти пташиного польоту, міські заходи та весілля в українському 
стилі. Виставка триватиме протягом місяця, тож всі охочі можуть завітати до виставкової зали та насолодитися 
творчістю криворізьких митців.

Окрім цього, 6 червня відкрилася виставка робіт фотокореспондентів у гуманітарно-
му корпусі Криворізького державного педагогічного університету, на якій також пред-
ставлені фотороботи працівників служби інформації нашого комбінату.

7 червня відбулося підбиття підсумків конкурсу на краще висвітлення в ЗМІ діяль-
ності Профспілки металургів і гірників України та її організаційних ланок «Інформація. 
Знання. Дія», яке приурочили до Дня журналіста. Під час міської профспілкової наради 
у ДУЕТі, у якій взяли участь представники профспілки навчальних закладів, підпри-
ємств та різних установ, було відзначено переможців конкурсу – медійників з різних 
ЗМІ. Так, у номінації «Публікація, спрямована на створення позитивного іміджу Проф-
спілки» здобула першість фотокореспондентка газети «Шахтар Кривбасу» Діна Дол-

гова, у номінації «Фотосупровід ін-
формації про роботу Профспілки» 
перемогла редактор технічний на-
шої газети Наталя Плужник. Після 
урочистостей журналісти різних 
ЗМІ завітали на екскурсію до му-
зею російсько-Української війни, 
яку провела заступник керівника 
ГО НАБАТ «Кривбас» Тетяна Куц. 
Гості оглянули експонати, які при-
везли з передової, та дізналися 
чимало фактів про українських 
захисників.

Діна Долгова, фото із соцмереж
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Апарат управління
Бердник Марина Миколаївна – провідна економістка бюро 

обліку витрат бухгалтерії.

Верболоз Тетяна Анатоліївна – провідна економістка еконо-

мічного відділу.

Вергун Сергій Миколайович – провідний інженер з пожеж-

ної безпеки служби з охорони праці.

Копил Іван Володимирович – начальник бюро відділу МТП.

Кригін Олександр Вікторович – охоронник відділу контролю 

по забезпеченню режиму і охорони.

Кропива Олеся Вікторівна –  інженерка-конструкторка  

проєктно-технічного бюро.

Хороленко Алла Володимирівна – інженерка-конструкторка 

проєктно-технічного відділу.

Юракова Галина Віталіївна – інженерка з підготовки кадрів УКЦ.

Шахта «Тернівська»
Ахматов Антон Сергiйович – кріпильник дільниці №9.

Дмитрук Iван Iванович – гірник підземний дільниці №6.

Коваленко Андрiй Юрiйович – електрослюсар (слюсар) черго-

вий та з ремонту устаткування дільниці №16.

Коровiн Андрiй Вiкторович – коваль ручного кування дільниці №31.

Ладига Сергiй Олександрович – електрослюсар (слюсар) черго-

вий та з ремонту устаткування дільниці №21.

Лихман Олександр Володимирович – стовбуровий (підземний) 

дозаторник дільниці №13.

Павловська Оксана Петрiвна – підсобна робітниця дільниці №21.

Панасюк Костянтин Вiталiйович –  електрослюсар (слюсар) 

черговий та з ремонту устаткування дільниці №55.

Пацуй Дiана Вацлавiвна – гардеробниця дільниці №21.

Потурайко Ярослав Васильович – дробильник дільниці №13.

Розказов Сергiй Вiкторович – гірник очисного забою діль-

ниці №6.

Сiнькевич Андрiй Андрiйович – прохідник дільниц №36.

Степаненко Артем Володимирович – машинiст бурової установки

дільниці №22.

Тимчук Дмитро Вiталiйович – електрослюсар (слюсар) черговий 

та з ремонту устаткування дільниці №13.

Шахта «Козацька»
Бойта Ірина Сергіївна – машиністка конвеєра дільниці №30.

Дворко Дмитро Володимирович – заступник начальника дільниці №33.

Дробот Руслан Миколайович – начальник дільниці №8.

Мішкутьонок Владислав Дмитрович – 

електрогазозварник дільни- 

ці №30.

Хоретлєв Олександр Шамільович – 

заступник головного інженера  

з виробництва.

Шепета Олеся Олександрівна – машиністка підіймальної машини 

дільниці №16.

Якушев Андрій Сергійович – електрослюсар (слюсар) черговий та з 

ремонту устаткування дільниці №29.

Яценко Євгеній Володимирович – гірник очисного забою дільни-

ці №8.

Шахта «Покровська»
Колюшенков Анатолій Анатолійович – перекидальник дільниці №10.

Прущак Олександр Вікторович – слюсар-ремонтник дільниці №11.

ШБУ
Висиловський Ігор Валерійович – прохідник дільниці №7.

Лєнівкіна Галина Павлівна – машиністка підіймальної машини 

дільниці №7.

Мартинюк Олег Іванович – гірничомонтажник підземний 

дільниці №18.

Скиданчук Олександр Олександрович – гірномонтажник 

підземний дільниці №5.

Стець Наталія Іванівна – машиністка підіймальної машини 

дільниці №18.

УЗТ
Кострова Любов Миколаївна – завідувачка бази відпочинку.

Польова Любов Василівна – сторож.

Ткач Максим Володимирович – черговий по залізничній 

станції.

Автобаза
Коваленко Володимир Іванович – водій автотранспортних 

засобів автоколони №2.

Рада ветеранів 
шахти «Покровська»

Балюк Тетяна Йосифівна.

Вдовенко Олена Гаврилівна.

Дудник Катерина Андріївна.

Євсюков Сергій Михайлович.

Новоселова Тетяна Аркадіївна.

Прудковський Анатолій Анатолійович.

Сокол Володимир Миколайович.

ВІТАєМО З Ювілеєм!
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Відповідальність за достовірність фактів, 
цитат, власних імен та інших відомостей 
несуть автори публікацій, а рекламної 
інформації – рекламодавці. Служба 
інформації може публікувати матеріали в 
порядку обговорення, не поділяючи точки 
зору автора і залишаючи за собою право 
редагування текстів. 
При передруку посилання на «Шахтар 
Кривбасу» обов'язкове.

ОГОЛОшЕННЯ

оберIть професIю до душI
Кожного літа таке буває:
КПГМЛ привітно відкриває
Двері для майбутніх вступників.
Здобувай професію, яку ти так хотів!
За плечима 9-й чи 11-й клас...
Розмаїття професій для тебе – у нас!
Шахтопрохідник, електромонтер?
Робочі професії на часі тепер!
Автослюсар, газозварник – не зволікай,
Улюблену справу скоріш обирай!
На Бикова, 13 завітай
І все, що зацікавило, питай!

Криворізький професійний гірничо-металургійний ліцей радо 
відкриває двері для випускників шкіл, які в майбутньому 

планують здобувати робочу професію, та робітників, які хочуть 
перекваліфікуватися і здобути інший або суміжний фах. У цьо-
му навчальному закладі можна обрати собі напрям підготовки 
за бажанням: прохідник, машиніст бурової установки, електрос-
люсар (слюсар) черговий та з ремонту устаткування, слюсар з 
ремонту колісних транспортних засобів, електрогазозварник, 
електромонтер з ремонту та обслуговування електроустатку-
вання, газорізальник, стропальник, оператор комп'ютерної вер-
стки, продавець продовольчих товарів. Термін навчання на базі 
9 класів – 3 роки, на базі 11 класів – 1,5 року. Для вступу потрібно 
надати наступні документи: заява у паперовій формі (особисто) 
або в електронній формі (через електронний кабінет); документ 
про освіту з додатком (оригінал); копія документа, що посвідчує 
особу; реєстраційний номер облікової картки платника податків; 
медична довідка; 6 кольорових фотокарток розміром 3х4см; копії 
документів, що дають право на пільги (за наявності).

Запрошуємо всіх охочих вступати до Криворізького професійно-
го гірничо-металургійного ліцею, адже професійно-технічна освіта 
зараз затребувана на ринку праці і буде завжди в попиті особливо 
в нашому промисловому місті.

КПГМЛ знаходиться за адресою: вул. Бикова, 13.
Додаткову інформацію щодо вступу можна отримати  

за номерами телефонів: +380974970721; +80633179094.
E-mail: kpgml2009@ukr.net          Сайт: http://kpgml.freevar.com

Зробіть найважливіший крок у вашому житті – оберіть професію до душі!

ВАЖЛИВА ІНФОРМАЦІЯ
Шановні працівники Криворізького залізорудного комбінату! 

Наголошуємо, що наразі на нашому підприємстві відбулися деякі зміни щодо видачі направ-
лень на медико-соціальну експертну комісію та порядок дій після отримання повідомлень про 
результати огляду МСЕК. Зважайте на це увагу, коли (за потреби) будете подавати документи 
щодо проходження МСЕК.

З усіма питання щодо нової редакції документа звертайтеся до юридичного 
відділу комбінату за телефонами: 444-14-67, 444-14-66.

ОГОЛОшЕННЯ


